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1. 

Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2017 

 Mestskej časti Bratislava – Záhorská zo dňa 7.2.2017 

 

 

Názov bodu programu: Správa o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri  

                                         Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava – Záhorská  

                                         Bystrica za rok 2016 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

správu o činnosti Komisie školstva, mládeže a informatizácie pri Miestnom zastupiteľstve 

mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2016. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Správa o činnosti 

komisie školstva, mládeže a informatizácie pri Miestnom 

zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Záhorská Bystrica za rok 2016 

 

 

Členovia komisie :               Miloslav Sajan – predseda 

                                             PaedDr.Zuzana Kaliariková – podpredseda 

                                             Denisa Kiszel – tajomníčka 

                                             Ing.Ján Janata – poslanec 

                                             Mgr.Marcela Jedináková 

                                             Mgr.Jana Krettová 

                                             Ing.Stanislav Vaňo                                        

                                  

                   

 

Dňa 20.01.2016 sa uskutočnilo prvé rokovanie komisie za úvodného otvorenia poslancom 

pánom Sajanom Miloslavom. 

Náplňou práce komisie  je hlavne spolupracovať s vedením ZŠ s MŠ za účelom 

skvalitňovania výchovno-vzdelávacieho procesu, pri organizovaní spoločných aktivít pre deti 

a žiakov ZŠ s MŠ, pri riešení problémov vzniknutých počas školského roka v ZŠ s MŠ. 

 

Počas roka sa komisia stretla na rokovaniach podľa schváleného plánu práce a potreby riešiť  

neodkladné náležitosti celkom 6 krát. 

20.01. – 17.02. – 20.04. – 15.06. – 03.10. – 05.12.2016 

Medzi jednotlivými rokovaniami komisie boli vykonané stretnutia k verejnej súťaži 

o dodávateľa stravy do ZŠ s MŠ, stretnutie k rozšíreniu a výstavbe MŠ, stretnutie k príprave  

projektu nadstavby základnej školy.  

 

Na úvodnom rokovaní komisia prerokovala čerpanie dotácie rozpočtu školskej komisie za rok 

2015, kde konštatovala, že  finančné prostriedky boli vyčerpané v súlade s poskytnutou 

dotáciou na rozvoj a vzdelávanie žiakov ZŠ a detí MŠ. Prehľad čerpania je v zápisnici 

 umiestnený na web stránke MČ, kde je možné nahliadnuť. 

Na rok 2016 bolo v komisii schválené z rozpočtu MČ 3 000 €, ktoré si  výhľadovo 

prerozdelila na jednotlivé  akcie a podujatia na celý rok 2016. Čerpanie vyhodnocovala 

takmer na každom ďalšom rokovaní komisie v priebehu roka 2016. 

 

Z dôvodu zmeny termínu zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ sa komisia 

oboznámila s novoprijatým VZN o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v ZŠ a o určení výšky príspevku a spôsobu platby na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ BA-ZB. 

Komisia požiadala riaditeľku ZŠ s MŠ o predloženie informácie o zapísanom počte detí do 

prvého ročníka ZŠ a MŠ, ktoré sú taktiež  v zápisnici komisie zo dňa 20.4.2016 na web 

stránke, kde je možnosť nahliadnutia. ( do 1.roč. ZŠ bolo zapísaných 93 detí z toho 58,06 % 
dievčat, počet zapísaných detí do MŠ bolo 54, z toho 57,40 % dievčat) 

Komisia na zasadnutiach riešila problém havarijného stavu strechy školského pavilónu, kde 

požiadala o vypracovanie posudku dvomi nezávislými firmami, ktoré zabezpečil Ing. 

Spielbock Pavel. Odporúčanie obidvoch firiem bolo celoplošná oprava, a však z dôvodu 

nedostatku finančných prostriedkov nebolo možné opravu strechy vykonať a z dôvodu príprav 

nových projektov na nadstavbu pavilónov by to bolo neefektívne riešenie.  



Za účasti starostu MČ Ing. Jozefa Krúpu sa členovia komisie oboznámili s verejným 

obstarávaním a víťazom verejného obstarávania na výstavbu športovej haly a o výzve 

a podaní žiadosti na získanie grantu z ministerstva školstva na výstavbu športovej haly vo 

výške 200 000 €. 

Starosta informoval komisiu o získaní dotácie 60 000 € na rozšírenie MŠ, ktoré sa začne 

cez letné prázdniny s dokončením do otvorenia nového školského roka 2016/2017.  

Komisia bola oboznámená s verejno-obchodnou súťažou o prenájme školskej jedálne, 

ktorú vyhrala spoločnosť Eurest. 

Členovia komisie boli oboznámení s výsledky prijímacieho konania na stredné školy a 

s vývojom počtu žiakov na nasledujúce tri roky od roku 2017. Vzhľadom k nárastu počtu 

žiakov sa členovia komisie zaoberali možnými riešeniami rozšírenia priestorov základnej 

školy. 

 

Každoročne komisia pripravuje v spolupráci s vedením ZŠ s MŠ, mestskou časťou BA 

Záhorská Bystrica  a jednotlivými združeniami pôsobiacimi v mestskej časti oslavy Dňa 

rodiny a MDD. Podľa vyjadrenia vedenia školy a rodičov bola organizácia i celkový priebeh 

osláv na vysokej úrovni a boli hodnotené ako doposiaľ najúspešnejšie.  

Komisia sa podieľala na prípravách a priebehu osláv Dňa učiteľov, ktoré sa konalo dňa 

1.4.2016. 

Prerokovala prípravu a organizáciu jarnej brigády v objekte ZŠ s MŠ, jej zabezpečenie zo 

strany školy, účasť rodičov na brigáde a jej vyhodnotenie. 

Riaditeľka školy komisiu pravidelne informovala o úspechoch ZŠ s MŠ v olympiádach, 

športových a iných súťažiach. 

Vzhľadom k tomu, že v septembri 2017 oslávi škola 55 výročie od otvorenia komisia 

odporúčala  zriaďovateľovi a vedeniu školy začať s prípravami na oslavu už v jarných 

mesiacoch 2017.    

 

Pre spresnenie informácií o činnosti komisie sa zápisnice z jednotlivých rokovaní nachádzajú 

na web stránke MČ, kde sú tieto informácie podrobnejšie spracované i s jednotlivými 

tabuľkovými vyjadreniami a porovnaniami. 

 

Záverom môžeme kladne zhodnotiť, že všetci členovia komisie k práci pristupovali veľmi 

zodpovedne a svojou aktivitou na rokovaniach skvalitňovali prácu celej komisie. 

Poďakovanie patrí i ostatným pracovníkom MÚ a poslancom, ktorí prispeli svojou prácou 

a pomocou k činnosti školskej komisie.     

 

V Bratislave 25.01.2017  

 

Spracoval predseda komisie                                                Sajan Miloslav 

 

 

 

 


